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 PERSONAL SUMMARY: 
  

 Since 2005, I joined the Department of Electrical Engineering, Mustansiriyah University, as an Assistant Lecturer. 
In November 2012, I became a lecturer.  

 Since October 2015, I have been a Ph.D. student in the Faculty of Electrical Engineering, University 
“POLITEHNICA” of Bucharest (UPB), Romania and I have graduated in 2018. In December 2020, I became an 
Assistant Professor. 

 My current research interests include the use of intelligent control and evolutionary algorithms in the renewable and 
sustainable energy systems. 

 

 EDUCATION: 
  

 Ph.D. #1: 2015-2018 Ph.D. in Electrical Engineering, Intelligent Control, University “POLITEHNICA” of 
Bucharest (UPB), Romania-Bucharest. 

 M.Sc. #2: 2000-2003 M.Sc. in Electrical Engineering, Electronic and Communication, Mustansiriyah University, 
Iraq-Baghdad. 

 B.Sc. #3: 1995-1999 B.Sc. in Electrical Engineering, Mustansiriyah University, Iraq-Baghdad. 
 

 ACADEMIC HONORS AND AWARDS: 
 

 #1: 18 thanks and recommendation letters from the Dean of the College of Engineering. 

 #2: 16 thanks and recommendation letters from the president of the Mustansiriyah University. 

 #3: 12 thanks and recommendation letters from the Ministry of Higher Education and Scientific Research-Iraq. 
 

 ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE: 
 

 #1: 2004-2005 Exterior lecturer in Al-Kuffa University/ Electrical Engineering Department.   

 #2: 2005-2006 Exterior lecturer in Electronic and Electrical Techniques College/ Department of Electrical 
Engineering. 

 #3: 2007-2010 Exterior lecturer in Al-M'mon University College/ Department of Computer Techniques 

Engineering. 

 #4: 2011-2014 Exterior lecturer in Al-Rafidain University College/ Computer Communication Engineering 
Department. 

 #5: 2005-ongoing Lecturer in Mustansiriyah University/ College of Engineering/ Electrical Engineering 
Department. 

 

COURSES TAUGHT: 
 

Undergraduate Graduate 

Digital Electronic, Computer Organization, Digital 
Signal Processing (DSP), Electrical Circuits, Electronic 
Physic, Numerical Analysis, (Measurement, Computer, 

Logic, Micro, MATLAB and FPGA (Laboratories. 

Intelligent Systems for M.Sc. students in the 1st course: 
(Electronic & Communication) and (Power & 
Machines) branches. 
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 السيرة الذاتية

 أ.م.د. عمار غالب سمير الغزي

 الهندسةكلية  –الجامعة المستنصرية 
Mobile: +96478021822160 

Email: ammar.ghalib@uomustansiriyah.edu.iq  

 تعريفي: ملخص
  

  ترقيت الى مدرس في  2012الكهربائية/ الجامعة المستنصرية كتدريسي بصفة مدرس مساعد. في تشرين الثاني التحقت بقسم الهندسة  2005منذ

 قسم الهندسة الكهربائية.

  بتخصص هندسة  2018رومانيا وتخرجت سنة -باشرت بدراسة الدكتوراه في كلية الهندسة الكهربائية/ جامعة البوليتكنك في بخارست 2015في

 في قسم الهندسة الكهربائية. أستاذ مساعدترقيت الى  2020 كانون الأولفي  كية.كهرباء/ سيطرة ذ

 نظمة الطاقة المتجددة.أستخدام السيطرة الذكية والخوارزميات التقييمية في إهتماماتي الحالية تتضمن نشر بحوث مختلفة بإ 

 

 :الدراسية الشهادات 

  

 Ph.D. #1 :2015-2018  /رست.ابخ -سيطرة ذكية/ جامعة بوليتكنك في بوخارست/ رومانيادكتوراه هندسة كهربائية 

 M.Sc. #2 :2000-2003 بغداد. -ماجستير هندسة كهربائية/ الكترونيك واتصالات/ الجامعة المستنصرية/ العراق 

 B.Sc. #3 :1995-1999 بغداد. -بكالوريوس هندسة كهربائية/ الجامعة المستنصرية/ العراق 
 

 :كاديميالأ والتكريم الجوائز
 

 #1 :18 قبل السيد عميد كلية الهندسة المحترم. كتب شكر وتقديرمن 

 #2 :16 .كتب شكر وتقدير من قبل السيد رئيس الجامعة المستنصرية المحترم 

 3# :12 .كتب شكر من قبل السيد وزير التعليم العالي والبحث العلمي المحترم 
 

 والتدريس: الأكاديمية الخبرة
 

 #1 2004-2005.محاضر خارجي في جامعة الكوفة/ قسم الهندسة الكهربائية : 

 #2 2005-2006.محاضر خارجي في كلية التقنيات الكهربائية والألكترونية/ قسم الهندسة الكهربائية : 

 #3 2007-2010.محاضر خارجي في كلية المأمون الجامعة/ قسم هندسة تقنيات الحاسوب : 

 #4 2011-2014رجي في كلية الرافدين الجامعة/ قسم هندسة اتصالات الحاسوب.: محاضر خا 

 #5 2005- المستنصرية/ كلية الهندسة/ قسم الهندسة الكهربائية. الجامعةالأن: تدريسي في  لحد 
 

 المقررات الدراسية التي تم تدريسها:
 

 الدراسات العليا الدراسات الأولية

إشارة رقمية، دوائر الألكترونيك الرقمي, تركيب حاسبة، معالجة 

، مختبرات )قياسات، كهربائية، فيزياء الكترونية، تحليلات عددية
 (.FPGAحاسبات، منطق، مايكرو، ماتلاب و 

تدريس مادة "أنظمة ذكية" بالفصل الأول لطلبة الدراسات العليا 

 تخصص الكترونيك واتصالات وتخصص قدرة ومكائن كهربائية.

 

 الجمعيات:الأنتساب المهني او 

 

 عضو لجنة إمتحانية، لجنة الجودة بقسم الهندسة الكهربائية، لجنة رصانة البحوث بالكلية وبالقسم، لجنة التعليم الالكتروني والإرشادلجان : 

 بالقسم.  الإقتباس النصي )الإستلال الألكتروني( الأكاديمي، لجنة
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